

Protokoll från styrelsemöte F9–VT16

Hemliga rummet, kl. 12.15 tisdagen den 22 mars 2016

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Joost Kranenborg
Erik Andersson
Josefine Rost
Lukas Wendt
Victor Lantz

Felix Agner
Sofia Leonardsson
Niklas Lundström
David Wessman
Alexandra Sjösten

Micaela Bortas
Björn Sanders
Petter Karlow Herzog
Rasmus Stålberg
Lovisa Svensson

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Sexmästare Sofia Leonardsson utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen.

§ 6 Meddelanden

Kårkontakt Micaela Bortas meddelade att det skulle vara val på kåren den 3 april, i kårhösalen, samt att det skulle vara fullmäktigemöte den 7 april. Hon uppmuntrade också styrelsen att besöka kårstyrelsens nästa möte, den 29 mars.

Kårkontakt Björn Sanders meddelade att ARKAD hade öppnat för ansökan till koordinator, att det skulle vara pub dagen efter samt att anmälan till Corneliusbalen var förlängt till den 27 mars och att biljetter till eftersläppet kunde köpas i kårexpen för 80 kronor.

Sexmästare Sofia Leonardsson meddelade att det skulle vara alumnipub onsdagen veckan efter.

Kulturminister Victor Lantz meddelade att det var påsk i helgen.

§ 7 Fyllnadsval

Prylmästare David Wessman meddelade att han ville fyllnadsvälja spindelmän. Nomineringsdokument finns som bilaga till protokollet. Eftersom Wessman själv var nominerad valde han att lägga ner sin röst. Styrelsen beslutade

att välja Adrian Roth, F13, och David Wessman, F13, till spindelmän för 2016.

§ 8 Val av nyckelpigor

Cafémästare Lukas Wendt meddelade att de ville välja in nya nyckelpigor för läsperiod 4. Nomineringsdokumentet finns som bilaga till protokollet. Wendt meddelade att det var lämpliga kandidater, samt att tre av kandidaterna hade varit nyckelpigor förut. Styrelsen beslutade

att välja Stefan Fridlund, n13, Philip Edenborg, "ca F13", Georg Wolgast, n12 bl.a., Ebba Toreheim, F15, och Daniel Jogstad, F14, till nyckelpigor för LP4 2016.

§ 9 Per-capsulam-beslut

Prylmästare David Wessman meddelade att ett beslut hade tagits per-capsulam angående inköp av en kortläsare för användning vid röstning och justering. Diskussionen inleddes på Slack, där det diskuterades att pengarna skulle tas från kontot för styrelsen disponibelt. Sedan skickades ett mail ut till alla i styrelsen, där det stod att de ville avsätta upp till 615 kronor för inköp av kortläsare. Han redovisade resultaten enligt nedan.

- 13 mars 2016 12.42: Skickades förfrågan från mig till styrelse@fsektionen.se
- 13 mars 2016 12.42: Joost Kranenborg - Bifall!
- 13 mars 2016 12.46: Erik Andersson - Do eet!
- 13 mars 2016 12.46: Sofia Leonardsson - Jag ställer mig för detta förslaget och tycker att vi bör godkänna det.
- 13 mars 2016 13.41: Niklas Lundström - Ja
- 13 mars 2016 15.30: Felix Agner - Klart en bra idé! :-)
- 13 mars 2016 18.09: Josefine Rost - Jag tycker det är superbra!
- 14 mars 2016 13.27: Kassör - Ivar Vänglund - Jag är positiv till denna kortläsare och står bakom att köpa in en sådan
- 18 mars 2016 13.54: Johan Carlström - Ja det låter bra
- Viktor Lantz skrev även ett meddelande på Slack som lät positivt.

Styrelse diskuterade huruvida det var otydligt vart pengarna skulle tas ifrån, då detta inte var specificerat i mailet, men då alla varit med på att det skulle tas ur kontot för styrelsen disponibelt var det inte det.

Styrelsen beslutade

att stadfästa per-capsulam-beslutet angående avsättning av 615 kronor ut kontot för styrelsen disponibelt för inköp av kortläsare.

§ 10 Kortläsare

Prylmästare David Wessman meddelade att en kortläsare köpts in samt att den fungerade bra, men att det behövdes minst 2 till för att de skulle kunna användas under sektionsmötet. Dessa

skulle vara något billigare eftersom de skulle beställas från Amazon i England och då kosta upp till 460 kronor för tre stycken kortläsare inklusive frakt.

Styrelsen beslutade

att avsätta upp till 460 kronor ur kontot för styrelsen disponibelt för inköp av tre stycken magnetkortläsare.

§ 11 Diskussionsmöte

Ordförande Joost Kranenborg föreslog att styrelsen skulle ha ett diskussionsmöte veckan efter. Styrelsen diskuterade datum för mötet, men kom fram till att inga kvällar den veckan fungerade. Styrelsen beslutade

att ha diskussionsmöte måndagen den 4 april klockan 12.15.

§ 12 Fösets arbetsplan

Överfös Felix Agner meddelade att han ville berätta om hur föset låg till i planeringen inför nollningen samt att en preliminär nollematris fanns uppe i styrelse-driven. Han berättade att välkomstgasquen nu låg på onsdagen i läsvecka 0, samt att nollegasquen låg på torsdagen i läsvecka 4. Han meddelade också att sillafrukostar, som styrelsen eventuellt skulle hjälpa till med, inte var detaljplanerade ännu. Föset skulle dessutom ha utbildningar och kick-offer under våren för sina funktionärer, samt en temasläppspub den 7 april. Agner meddelade dessutom att de skulle påbörja arbetet med att lägga upp budgeten för nollningen och att det kommer meddelas så fort som möjligt.

§ 13 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 14 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt	Arbetsgrupp	Samman kallande	Redovisning
F02-HT13	Café/Hilbertrumskorridoren	Johan Andersson	F09-VT16
F13-VT15	Byggandet av portabel boombox	Petter Karlow Herzog	F09-VT16
F01-HT15	Arbetsgrupp för nya SK	Linus Blomgren	F11-VT16
F01-VT16	Propositionsforum	David Wessman	F15-VT16

Byggandet av portabel boombox: Petter Karlow Herzog meddelade att boomboxarna borde bli färdigbyggda samma kväll och att räckvidd och sådant nu var testat. Det som fanns kvar var målning samt inköp av högtalargaller. Totalt sett var de under budget, såvitt Karlow Herzog visste.

Styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F15-VT16.

Café/Hilbertrumskorridoren: Då sammankallande Johan Andersson ej var närvarande beslutade styrelsen

att flytta redovisningsdatum till F10-VT16.

§ 15 Övrigt

Inga övriga frågor lyftes.

§ 16 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 30 mars klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 17 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Joost Kranenborg
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

Sofia Leonardsson
Justerare

Fyllnadsval av Spindelmann

Nätet är stort och skrämmande, för att bevara F-sektionens integritet och vidare utveckling krävs det många armar och fingrar för att tämja det vi brukar kalla för *webben*. De kandidater jag ämnar fyllnadsvälja har varit engagerade i Prylmästeriet en längre tid och redan tidigare gjort tillägg i sektionens kodbas.

Jag vill därför fyllnadsvälja

- **Adrian Roth** F13 och
- **David Wessman** F13

till **Spindelmän** för 2016.

(Den andra kandidaten kan avstå om det ses som jäv.)

Nomineringar till nyckelpiga

Nomineringsgruppen nominerar följande individer till att fortsätta sprida glädje och klet i F-sektionens lokaler som nyckelpigor för LP4 2016.

- Stefan Fridlund n14
- Philip Edenberg "ca F3"
- Georg Wolgast n12 bl.a.
- Ebba Toreheim F15
- Daniel Jogstad F14

I sektionsstyrelsens tjänst,

Lukas Wendt
Cafémästare

Sofie Hellmark
Vice Cafémästare